
PREGUNTES ORALS ABRIL 2017. GPM COMPROMÍS PER NOVELDA 

 

1. Alguns veïns ens han comunicat la seua preocupació per l´estat d´abandonament del 

Parc de l´Oest. Concretament es queixen d´arbres i plantes seques i descuaidades, així 

com que no hi ha aigua corrent pel riu artificial, cosa que ha limitat molt l´espai en què 

poden viure els peixos que allí hi habiten. A què es deu esta situación i quan pensen 

posar-li remei? 

2. Els vehicles i maquinaria no adscrita al servei segons consta a l´auditoria del servei de 

al brossa, són vehicles i maquinaria no utilitzats al municipi de Novelda? 

3. Quantes hores setmanals es dediquen al servei de neteja viària actualmente? I en el 

nou contracte prorrogat? 

4. Donat que en dit contracte es diu clarament que l´empresa concessionària assumeix el 

servei del “punt verd” sense augment de personal, d´on van a restar-se les hores 

necessàries per a mantener obert dit “punt verd”? 

5. En quin punt es trova el procediment per  a la desafectació dels terrenys de la Ronda 

Nord? 

6. Quines associacions, entitats o clubs están fent-se càrrec a hores d´ara del pagament 

de l´aigua i de la llum de les instal·lacions municipals utilitzades? 

7. Referent a la mateixa qüestió, quines no están fent-se càrrec? 

8. Quantes factures s´han presentat corresponents a 2016 referides a treballs tècnics dñ 

inspecció dels montatges de l´escenari municipal per a activitats municipals? 

9. Les quantitats anuals a pagar per l´Ajuntament per les instalacions a utilizar per 

l´empresa concessionària de la replega de la brossa inclouen el benefici industrial de 

l´empresa? 

10. A banda, si de cas, del benefici industrial, quin increment anual aplica l´empresa 

concessionària per tal d´aplaçar el pagament a 10 anys? 

11. Tenint en compte estos increments, quiné s el valor real inicial de les intal·lacions que 

van a construir-se? 

12. L´empresa concessionària va a escriturar les instal·lacions al seu nom? 

13. Va a fer-se una cessió d´ús de dites instal·lacions de l´Ajuntament a l´empresa 

concessionària? 

14. Qui, com i quan certificarà l´Ajuntament el valor real de les intal·lacions a costruir? 

15. Disposes vostés d´informe de Secretaria que eliminen els dubtes sobre si podriem 

trobar-nos davant d´una inverssió municipal encoberta sense licitació prèvia ni lliure 

concurrencia seobre unes instalacions municipals? 

16. Disposen vostés d´informe financer d´Intervenció que certifique que van vostés a 

pagar per unes instalacions municipals a preu de mercat? 

17. Traspassades les dades a les d´una inversión municipal que es poguera pagar amb 

crèdits bancaris, quin interés anual estariem pagant? 

18. Sr. Alcalde, el passat 24 de març, el programa “ Aquí en la Onda” de Onda Cero va fer 

un espai informatiu sobre turismo industrial a Novelda, on va participar la técnica de 

turismo. Com és possible que ni les xarxes socials de l´Ajuntament de Novelda ni les de 

Novelda Turisme es feren ressó del programa en els dies previs ni compartiren el 

podcast els dies posterios? 


